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Vragen van de leden Elias en Litjens (beiden VVD) aan de staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het mogelijk stellen van natuur boven mensen in 
Flevoland (ingezonden 25 februari 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het rapport «Voorstudie operationeel concept Lelystad 
Airport» van 20 december 2012?1 

Vraag 2
Klopt het dat wetgeving het overvliegen van natuurgebieden op minder dan 
900 meter hoogte verbiedt, terwijl bij bewoonde gebieden veel lager mag 
worden overgevlogen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bekend met de situatie in Flevoland, waar door de huidige regelgeving 
bijvoorbeeld het dorp Zeewolde veel overlast van vliegtuigen te dulden heeft, 
terwijl de Oostvaardersplassen juist worden ontzien? 

Vraag 4
Bent u van mening dat de natuur niet belangrijker zou moeten zijn dan 
mensen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid om samen met de gemeente Zeewolde en andere getroffen 
woongebieden in de regio naar een redelijke oplossing te zoeken, waarbij de 
natuur niet automatisch boven de leefbaarheid in bewoonde gebieden wordt 
gesteld? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/luchtvaart/documenten-en-publicaties/wob-
verzoeken/2012/12/20/bijlage-bij-wob-verzoek-over-voorstudie-lelystad.html
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